
Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa 26.2.2009  
 
Program: 

 
1)  Otvorenie Predsedajúci 
2)  Voľba návrhovej komisie Predsedajúci 
3)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice Predsedajúci 
4)  Voľba hlavného kontrolóra  
5)  Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 

2009-2011 
Hlavná kontrolórka 

6)  Rozpočet na roky 2009-2011 príspevkovej organizácie, 
rozpočtových organizácií a Mesta Spišské Podhradie 

Primátor, riaditelia 
PO a RO, Ing. 
Čarná 

7)  Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 
2008 

Hlavná kontrolórka 

8)  Rôzne  
9)  Záver Predsedajúci 

 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Jozef Komara + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Ing. Marek Mikula + 
Štefan Faltin + Marián Boržík + 
Vladimír Tomko + Štefan Siváň + 
Ing. Štefan Mačuga O   
Hostia podľa prezenčnej listiny 

 P = prítomný   N = neprítomný   O = ospravedlnený 
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci Mgr. Jozef Bača 
Marián Boržik 
Mgr.art. Štefan Siváň 

Návrhová komisia 

Ing. Marek Mikula 
Vladimír Tomko Overovatelia zápisnice 
Jozef Komara 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
 
 
Rokovanie otvoril o 18:00 hod. V čase otvorenia rokovania bolo prítomných 9 poslancov a MZ 
bolo uznášania schopné. 
 
Diskusia 
 Mgr. Bača Za členov mandátovej a volebnej komisie navrhujem Petra Hanigovského, 

Máriu  Kaľavskú a Ing. Jána Lisoňa. 
 
Bod č.: 4 
 Voľba hlavného kontrolóra 
Diskusia 
 MVDr. Kapusta Oboznámil prítomných o počte prihlásených uchádzačov na voľbu 
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hlavného kontrolóra. Prečítal zákon o obecnom zriadení ohľadne voľby. 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-1 
MZ schvaľuje volebnú a mandátovú komisiu pre voľby hlavného kontrolóra  Mesta Spišské 
Podhradie v zložení: Peter Hanigovský, Mária Kaľavská, Ing. Ján Lisoň. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Postupne podľa doručenia obálok sa jednotliví uchádzači o post hlavného kontrolóra predstavili 
poslancom MZ a odpovedali na otázky poslancov. 
 
Poslanci hlasovali tajne – v prvom kole neprešiel s nadpolovičnou väčšinou poslancov ani jeden 
uchádzač. Pokračovalo druhé kolo volieb, v ktorom bol zvolený za hlavného kontrolóra JUDr. 
Jozef Tekeli.  
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-2 
MZ schvaľuje JUDr. Jozefa Tekeliho za hlavného kontrolóra Mesta Spišské Podhradie a zároveň 
určuje nástup na výkon činnosti hlavného kontrolóra 1.3.2009 s 0,5 úväzkom. 
Zodpovedný: Primátor mesta, ekonomické oddelenie Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin 0 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Faltin Zdržal som sa hlasovania kvôli tomu, že zastávam názor, aby funkciu 

hlavného kontrolóra vykonával občan Mesta Spišské Podhradie. 
 
Bod č.: 5 
 Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2009-2011 
Diskusia 
 JUDr. Boronová Predniesla stanovisko k návrhu rozpočtu na roky 2009-2011. Správa tvorí 

prílohu zápisnice. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9 A-1 
MZ berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2009-2011. 
Zodpovedný:  Termín: 26.02.2009 
 
Bod č.: 6 
 Rozpočet na roky 2009-2011 príspevkovej organizácie, rozpočtových 

organizácií a Mesta Spišské Podhradie. 
Diskusia 
 Mgr. Bača Finančná komisia prerokovala rozpočet mesta. Poprosím riaditeľov škôl 

aby predniesli svoj pozmenený návrh. 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


Mgr. Karpatyová Predniesla návrh rozpočtu ZŠ. V položke platy sú zahrnuté aj platy na 
asistentov učiteľa. Je veľmi dobre, že vo vyučovacom procese pôsobia 
títo asistenti. Máme veľa žiakov z neprispôsobivého prostredia. 
V rozpočte máme o 60 tis.Sk na ich platy menej. Zmenila sa filozofia 
financovania asistenta. Na začiatku školského roka KŠÚ boli pridelené 
prostriedky na 1,5 asistenta. Nevedeli sme aká bude filozofia financovania 
od nového roku, nevedeli sme ako sa zariadime s novým rozpočtom. 
Preto vznikla táto situácia, že nám chýba 60 tis. Sk. Jeden asistent je v 
trvalom pracovnom pomere a pol asistenta je na dobu určitú. Potrebujeme 
zafinancovať ich platy. Navrhujeme riešenie ich platov z financií 
v originálnych kompetenciách. Riaditeľka ZŠ predniesla návrh na riešenie. 

Ing. Lisoň Je to dosť problematické, neviem o akých číslach máme diskutovať. 
Rezervy nemáte aby ste asistenta vyfinancovali. 

Mgr Karpatyová Vysvetlila použitie z rezervy. 
Ing. Lisoň Predpokladám, že k zmenám rozpočtu počas roka ešte dôjde. 
Ing. Jurečko Pol úväzok pôjde priamo cez ŠKD, asistent aj bude robiť pre ŠKD. 
Ing. Lisoň Akékoľvek zmeny nezasiahnu do pracovného úväzku asistenta. Ako 

fungoval asistent. Pracoval v školskej činnosti alebo aj v ŠKD? 
Mgr. Karpatyová Pôsobil vo vyučovacom procese. Teraz bude musieť poobede pracovať 

v ŠKD aby zostal jeden pracovný úväzok.  
Hanigovský 2x zasadala komisia, v materiáloch na MZ máme jednu sumu, skutočnosť 

je iná suma. Školy si to upravili v rámci svojich vecí ako majú predpísané. 
Navrhujem to schváliť tak ako to školy navrhli. A venovať sa originálnym 
kompetenciám. K rozpočtu sa budeme musieť počas roka vracať 
častejšie. Navrhujem, aby sa schválili prenesené kompetencie tak ako to 
ZŠ Palešovo nám.  9 navrhla. 

Ing. Lisoň Finančná komisia navrhla iné sumy, takže to bude bez vyjadrenia 
finančnej komisie. 

 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-3 
MZ schvaľuje rozpočet ZŠ Palešovo námestie 9 v Spišskom Podhradí na rok 2009 v celkovej 
výške príjmov a výdajov 402 067,–€ (12 112 670,–Sk) takto: 
 - položka 610 vo výške 219 312,–€ (6 606 993,–Sk) 
 - položka 620 vo výške 77 198,–€ (2 325 666,–Sk) 
 - položka 630 a 640 vo výške 92 113,–€ (2 774 996,–Sk) 
 - položka 700 vo výške 13 444,–€ (405 014,–Sk) 
Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Mgr. Karpatyová Podala informáciu ohľadne situácie s projektantom aké ďalšie riešenia 

prijmeme. 
MVDr. Kapusta Prišli sme k záveru, že ak projekty p. Krajňaka, ktoré dal po termíne , 

niekedy použijeme, tak je potrebné zaplatiť alikvotnú časť. P. Krajňak mal 
pri vytváraní projektov subdodávateľské faktúry , ktoré potrebuje uhradiť. 
Pripravili sme zmluvu na 260 tis. Sk za subdodávateľské faktúry. Projekty 
sú odložené, je ich 6 zväzkov. Sú to realizačné projekty na nadstavbu ZŠ 
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na Palešovo nám.  9. Ak bude projekt úspešný tak sa mu vyplatí zvyšná 
suma. 

Ing. Lisoň Ak nebudeme úspešní s rekonštrukciou tak mu nemusíme zvyšnú časť 
zaplatiť? 

MVDr. Kapusta Zmluva je postavená tak, že projekt musí byť úspešne prijatý na MVaRR. 
Ing. Lisoň Budete blokovať finančné prostriedky? 
Mgr. Karpatyová Bude dobré ich blokovať a čakať na ďalšie výzvy. Kapitálové prostriedky 

aj tak prichádzajú z mesta za istým účelom. 
Ing. Lisoň Máte nejaký zámer použiť kapitálové prostriedky? 
Mgr. Karpatyová Podala vysvetlenie. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-4 
MZ schvaľuje rozpočet ŠKD Palešovo nám. 9 v Spišskom Podhradí na rok 2009 v celkovej výške 
príjmov a výdajov 42 800,–€ (1 289 392,–Sk) takto: 

- položka 610 vo výške 10 788,–€ (324 999,–Sk) 
- položka 620 vo výške 3 797,–€ (114 388,–Sk) 
- položka 630 a 640 vo výške 17 526,–€ (527 988,–Sk) 
- položka 700 vo výške 10 688,–€ (321 986,–Sk) 

Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Jurečko Podal vysvetlenie ohľadne zablokovania financií. 
Ing. Lisoň Ide o zachovanie rovnosti vo všetkých rozpočtových organizáciách 

a blokovať kapitolu 700. Investície nebudú mimo kontroly. 
Ing. Jurečko Predniesol návrh rozpočtu za ZŠ Školská 3. 
Ing. Lisoň Tieto zmeny boli prerokované v školskej komisii? 
Ing. Jurečko Jedná sa len o úpravy normatívov. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-5 
MZ schvaľuje rozpočet ZŠ Školská 3 v Spišskom Podhradí na rok 2009 v celkovej výške príjmov 
a výdajov 689 173,–€ (20 762 025,–Sk) takto: 

- položka 610 vo výške 344 382,–€ (10 128 993,–Sk) 
- položka 620 vo výške 121 223,–€ (500 995,–Sk) 
- položka 630 a 640 vo výške 144 832,–€ (4 363 208,–Sk) 
- položka 700 vo výške 78 736,–€ (2 372 000,–Sk). 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-6 
MZ schvaľuje rozpočet ŠKD Školská 3 v Spišskom Podhradí na rok 2009 v celkovej výške 
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príjmov a výdajov 109 534,–€ (3 299 821,–Sk) takto: 
- položka 610 vo výške 37 044,–€ (1 115 987,–Sk) 
- položka 620 vo výške 13 040,–€ (392 843,–Sk) 
- položka 630 a 640 vo výške 37 543,–€ (1 131 020,–Sk) 
- položka 700 vo výške 21 908,–€ (660 000,–Sk) 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-7 
MZ schvaľuje rozpočet ŠJ Školská 3 v Spišskom Podhradí na rok 2009 v celkovej výške príjmov 
a výdajov 64 331,–€ (1 938 035,–Sk) takto: 

- položka 610 vo výške 31 501,–€ (948 999,–Sk) 
- položka 620 vo výške 11 088,–€ (334 037,–Sk) 
- položka 630 a 640 vo výške 17 759,–€ (535 007,–Sk) 
-     položka 700 vo výške 3 983,–€ (119 991,–Sk) 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 p. Mlynarčíková Návrh je rovnaký ako bol predložený na finančnú komisiu. 
Ing. Lisoň Predniesol návrh uznesenia finančnej komisie. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-8 
MZ schvaľuje rozpočet MŠ Májová 54 v Spišskom Podhradí na rok 2009 v celkovej výške príjmov 
a výdajov 174 373,–€ (5 253 160,–Sk) takto: 

- položka 610 vo výške 101 673,–€ (3 063 000,–Sk) 
- položka 620 vo výške 35 789,–€ (1 078 179,–Sk) 
- položka 630 a 640 vo výške  36 911,–€ (1 111 980,–Sk) 
- položka 700 vo výške 0,–€ (0,–Sk) 

Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-9 
MZ schvaľuje rozpočet ŠJ Májová 54 v Spišskom Podhradí na rok 2009 v celkovej výške príjmov 
a výdajov 33 533,–€ (1 010 215,–Sk) takto: 
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- položka 610 vo výške 15 203,–€ (458 005,–Sk) 
- položka 620 vo výške 5 351,–€ (161 204,–Sk) 
- položka 630 a 640 vo výške 12 979,–€ (391 005,–Sk) 
- položka 700 vo výške 0,–€ (0,–Sk) 

Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Mgr. Krupa Predniesol návrh rozpočtu. Máme schodok 318 tis. Sk. Boli sme nútení 

zoškrtať na minimum naše výdavky. Ale ani to nepostačilo na vyrovnanie 
schodku. Na nule sme nechali odmeny. Motivácia je len v osobných 
príplatkoch ľudí, ktorí robia v sobotu a nedeľu, aj v svojom osobnom 
voľne, robia aj v záujme mesta a nášho regiónu. Ak budeme škrtať 
vzdelanie tak sa dostaneme tam, kde sa nechceme dostať. 

Ing. Lisoň Predniesol návrh finančnej komisie na uznesenie. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-10 
MZ schvaľuje rozpočet ZUŠ, Sídlisko hrad 28 v Spišskom Podhradí na rok 2009 v celkovej výške 
príjmov a výdajov 123 083,–€ (3 707 998,–Sk) takto: 

- položka 610 a 620 vo výške 109 075,–€ (3 285 993,–Sk) 
- položka 630 a 640 vo výške 14 008,–€ (422 005,–Sk) 
- položka 700 vo výške 0,–€ (0,–Sk) 

Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-9-C-1 
MZ ukladá riaditeľovi ZUŠ povinnosť  odovzdať mestu budovu bývalej ZUŠ na Galovej ul. č. 28 
v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 16.03.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-11 
MZ schvaľuje financovanie výroby a montáže žalúzií pre ZUŠ, Sídlisko hrad 28 v Spišskom 
Podhradí zo školskej rezervy vo výške 1 660,–€. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 26.02.2009 
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Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský 0 Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Predniesol návrh finančnej komisie na uznesenie. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-12 
MZ schvaľuje rozpočet CVČ, Školská 10 v Spišskom Podhradí na rok 2009 v celkovej výške 
príjmov a výdajov 153 098,–€ (4 611 989,–Sk) takto: 

- položka 610 vo výške 57 923,–€ (1 744 988,–Sk 
- položka 620 vo výške 20 389,–€ (614 239,–Sk) 
- položka 630 a 640 vo výške 74 786,–€ ( 2 253 003,–Sk) 
- položka 700 vo výške 0,–€ (0,–Sk) 

Zodpovedný: Riaditeľ CVČ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
Mgr.art.  Siváň Na finančnej komisii som navrhoval navýšiť rozpočet MsKS o sumu  

1 512,-Eur, ktorá by bola dvojmesačným platom pre p. Plačka, aby sa 
venoval príprave založenia mestského múzea. Pripraviť podklady  - 
zriaďovaciu listinu múzea, atď. Podrobnejšie informácie som podal na 
finančnej komisii a pracovnom stretnutí.  Oslovili sme aj Spišskú Kapitulu 
vo veci založenia mestského múzea. Oni túto možnosť privítali nakoľko 
do roku 1946 bolo na Spišskej Kapitule diecézne múzeum. V terajšom 
rozpočte to nie je zahrnuté.  

Ing. Lisoň Finančná komisia o tomto návrhu na zasadnutí rozprávala ale uniklo nám 
to zapracovať do rozpočtu. 

Hanigovský Aký časový horizont je na to, aby Ministerstvo kultúry zaregistrovalo naše 
múzeum. Ak sa to podarí, či sú urobené kalkulácie na náklady? 

Mgr.art. Siváň Žiadne konkrétne čísla nevieme, ani sme sa tým príliš nezaoberali. Je to 
finančne pomerne náročné. Predpokladám, že do jesene tohto roku by sa 
to mohlo podariť zaregistrovať. Bral som do úvahy, že v tomto roku si 
pripomenieme 760 výročie prvej písomnej zmienky o meste. 

Hanigovský Z ktorej kapitoly zoberieme 30 tis. Sk? 
Ing. Lisoň Aké je tvoje stanovisko p. primátor? 
Mgr. Bača Pán Plačko je šikovný chlapec a to čo sa od neho očakáva by zvládol, 

o budúcnosti múzea teraz nechcem hovoriť. Ak budeme nútení brať úver 
tak tam by sa dali pokryť tieto peniaze. Úver máme v rozpočte ale dúfam, 
že ho brať nebudeme. 

Ing. Lisoň Či to nie je možné presunúť prípravu alebo spracovanie tých vecí na 
posledné dva mesiace v roku. Rozhodnutie o tom môžeme prijať až po 
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tom čo budeme vedieť či budeme brať úver alebo dostaneme peniaze na 
dokončenie Palešovho nám. 25 z MV a RR. 

Mgr.art. Siváň Jeseň je aj čas na pripomenutie si 760. výročia mesta. Bola to taká 
časová hranica, aj úvahy z komisie boli o tom, aby sa to stihlo pripraviť do 
jesene. Možno to je na inú debatu lebo v programe MZ nieje zaoberať sa 
založením múzea. Máme pripravenú dôvodovú správu, vyhodnocovaciu 
správu. Podal by som ju na ďalšom MZ. 

Ing. Lisoň Aká je úvaha o priestoroch múzea? Kde bude mať priestor táto inštitúcia? 
Mgr.art. Siváň Budova na Starom jarku č. 44 je plánovaná na mestské múzeum. Vieme, 

že v tomto roku ani budúcom sa nepodarí túto budovu zrekonštruovať. 
Dočasné riešenie by sme videli v spoločenskom dome v horných 
priestoroch, kde sú teraz uskladnené materiály z vlastivednej izby. 
Spišská Kapitula má vyčlenenú kanóniu č. 2 na tento účel. 

 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B- 
MZ schvaľuje navýšenie rozpočtu pre MsKS v Spišskom Podhradí  o sumu 1 212,– Eur na mzdu 
pre prípravu podkladov na vznik múzea. 
Zodpovedný:  Termín:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská 0 
Ing. Ján Lisoň 0 Štefan Faltin 0 
Peter Hanigovský - Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara 0 Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Predniesol návrh uznesenia finančnej komisie ohľadne MsKS. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-13 
MZ schvaľuje rozpočet MsKS vo výške 63 467,–€ (1 912 000,–Sk) z toho príspevok mesta vo 
výške 49 790,-€ (1 499 973,–Sk). 
Zodpovedný: Riaditeľka MsKS Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň - Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Navrhujem, aby bola zrušená časť uznesenia MZ ohľadne ZUŠ. Prečítal 

návrh na uznesenie. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-E-1 
MZ ruší časť uznesenia č. MZ-10-8-B-12, ktorým je ZUŠ uložené z rozpočtu roku 2009 vrátiť 
46 000,–Sk za montáž zabezpečovacieho zariadenia do školskej rezervy. 
Zodpovedný: Prednosta, riaditeľ ZUŠ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
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Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský 0 Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Predniesol návrh finančnej komisie ohľadne rozpočtu MŠK. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-14 
MZ schvaľuje príspevok pre MŠK Spišské Podhradie na rok 2009 vo výške 31 136,–€ (938 000,–
Sk). 
Zodpovedný: Predseda MŠK Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková - 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň MŠK predložil návrh rozpočtu pre hokejový klub. Pri rokovaní na finančnej 

komisii primátor navrhol, aby sa pre MŠK poskytol príspevok na 
zakúpenie a montáž mantinelov zo školskej rezervy. 

Mgr. Bača Zdôvodnil nákup mantinelov na hokejové ihrisko, kde sú pôvodné drevené 
mantinely. 

MVDr. Kapusta Pri výmene mantinelov bude menšia spotreba vody na vytvorenie klziska. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-15 
MZ schvaľuje príspevok vo výške 4 979,–€ (150 000,–Sk) pre MŠK Spišské Podhradie na 
zakúpenie a montáž mantinelov zo školskej rezervy. 
Zodpovedný: Predseda MŠK Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň 0 Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
Ing. Lisoň Predniesol požiadavku DHZ na poskytnutie finančného príspevku – 

komisia nedoporučila poskytnutie finančného príspevku. 
Mgr. Bača DHZ dostávajú pravidelný mesačný nájom od Kolkárne. 
 
Uznesenie č.: MZ- 
MZ schvaľuje príspevok pre DHZ v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný:  Termín:  
Hlasovanie   
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
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Ing. Ján Lisoň 0 Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský 0 Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara 0 Ing. Marek Mikula 0 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 

- návrh neprešiel 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Predniesol žiadosť SČK na poskytnutie finančných prostriedkov na 

odovzdanie plakiet prof.  Jánskeho pre darcov krvi. Predniesol návrh 
komisie. 

 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-16 
MZ schvaľuje dotáciu na činnosť SČK vo výške 34,–€ (1 024,–Sk) a ocenenie dobrovoľných 
darcov krvi financovať v konkrétnych prípadoch z mestského rozpočtu. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Liosň Predniesol žiadosť Vzorodevu v.d. ohľadne osadenia kanalizačného 

zberača. Primátor predniesol na finančnej komisii, že mesto pripravuje 
rekonštrukciu kanalizácie v celom meste.  Komisia neprijala žiadne 
uznesenie. 

Mgr. Bača Kanalizácia je v štádiu riešenia. 
Ing. Lisoň Navrhujem vziať na vedomie túto žiadosť. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-A-2 
MZ berie na vedomie žiadosť v.d. Vzorodev Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 26.02.2009 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Predniesol žiadosť komisie „Ľudia ľuďom“ na poskytnutie finančného 

príspevku z rozpočtu vo výške 15 tis. Sk. Prečítal stanovisko komisie. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-E-2 
MZ ruší komisiu „Ľudia ľuďom“ z dôvodu, že jej vytvorenie je v rozpore so štatútom mesta a so 
zákonom o obecnom zriadení. 
Zodpovedný: Primátor, predseda komisie Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň 0 Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula 0 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-2-9-C-2 
MZ ukladá ZPOZ-u vypracovať zámery činnosti v roku 2009. 
Zodpovedný: Predseda ZPOZ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-17 
MZ schvaľuje na rok 2009 vyplácanie odmeny vo výške 8,3 € (250,–Sk) pre každú osobu za 
vystúpenie na pohrebe alebo sobáši za Mesto Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Predniesol požiadavku MP na rozšírenie kamerového systému. 
Mgr. Bača Vysvetlil možnosť rozšírenia kamerového systému na Palešovom námestí 

zo školskej rezervy. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-18 
MZ schvaľuje rozšírenie kamerového systému v meste zo školskej rezervy vo výške 10 356,50 € 
(312 000,–Sk). 
Zodpovedný: Primátor Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Predniesol návrh z finančnej komisie. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-C-3 
MZ ukladá MsÚ  vykonať kontrolu počtu výherných automatov v Meste Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 16.03.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
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Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-19 
MZ schvaľuje bezplatný prenájom tribúny pre Štefana Blaška bytom Jablonov 70 na deň 11.-
12.7.2009. Hmotnú zodpovednosť za tribúnu a jej stráženie v období od 28.6.2009 do 13.7.2009 
preberá pán Štefan Blaško. 
Zodpovedný: Primátor, riaditeľka MsKS Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Mgr. Bača Dostali sme sa k rozpočtu mesta. 
MVDr. Kapusta Hasičskému auto končí STK v marci. V rozpočte nemáme na to peniaze. 
Ing. Lisoň Projekt na značenie cez združenie Podbranisko prešiel? 
MVDr. Kapusta Vysvetlil situáciu. 
Mgr. Kicková Bolo by dobré  urobiť vodorovné  značenie smerom od Prešovskej ulice 

k Sídlisku hrad. 
Ing. Lisoň Z položky autobus – palivo – sú uhrádzané financie zo školskej rezervy. 

Takto to doporučila finančná komisia, autobus je poskytovaný prevažne  
MŠK, školám a školským zariadeniam. 

Ing. Čarná Obnovme si svoj dom – prišlo vyjadrenie z ministerstva financií – prečítala 
vyjadrenie, obec nesmie poskytovať dotácie občanom mesta. 

Hanigovský Kedy začneme splácať superlinku? 
Ing. Čarná Vysvetlila situáciu. 
Mgr. Kicková Čo zahŕňa projektová dokumentácia  na ČOV? 
Mgr. Bača Realizačný projekt – je to pokračovanie dokončenia čističky. Celú 

technológiu bolo potrebné vymeniť, taká aká bola v projekte je 
nevyhovujúca. 

Ing. Lisoň Kedy plánujeme s rekonštrukciou požiarnej zbrojnice? 
Mgr. Bača Po vykurovacom období.  
MVDr. Kapusta Jedná sa o osamostatnenie bytu mestského hasiča a ostatné časti aby sa 

nevykurovali. Sú tam vysoké náklady na energie. 
Mgr.art. Siváň V celkovom rozpočte hlasujeme spolu s MsKS, školami atď. Keďže som 

sa zdržal pri rozpočte MsKS nebudem hlasovať ani za celkový rozpočet. 
Nemám problém zahlasovať za rozpočet okrem MsKS. 

Ing. Lisoň Podal informáciu o čerpaní rozpočtu zo školskej rezervy. Nepredkladám 
stanovisko finančnej komisie, nakoľko bol rozpočet finančnou komisiou 
predložený v iných číslach. 

 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-20 
MZ schvaľuje: 

a) rozpočet Mesta Spišské Podhradie na rok 2009 ako rozpočet vyrovnaný – príjem – 
3 809 932,–€ (114 778 000,– Sk), výdaj – 3 809 932,–€ (114 778 000,–Sk) 

b) rozpočet mestskej časti Katúň, ktorý je súčasťou rozpočtu mesta ako rozpočet vyrovnaný 
– príjem – 16 929,–€ (510 000,–Sk), výdaj 16 929,–€ (510 000,–Sk). 

Zodpovedný: Primátor Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
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Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň - Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Predniesol návrh finančnej komisie. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-C-4 
MZ ukladá vedúcej ekonomického oddelenia dopracovať rozpočet roka 2009 ako rozpočet 
programový. 
Zodpovedný: Vedúca ekonomického oddelenia Termín: 30.04.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-9-A-3 
MZ berie na vedomie návrh rozpočtu Mesta Spišské Podhradie na roky 2010-2011 a rozpočty 
príspevkovej a rozpočtových organizácií na roky 2010-2011. 
Zodpovedný:  Termín: 26.02.2009 
 
Diskusia 
Ing.  Lisoň Je možné sa vždy zísť na MZ a riešiť problém v rozpočte. Nejde mi 

o nedôveru voči primátorovi. Ide mi len o rozloženie zodpovednosti 
a o prediskutovanie stavu. 

Tomko Môžeme znížiť cenu. 
Ing. Čarná Toto uznesenie sa využíva koncom roka keď je potrebné zaokrúhliť 

položky, jedná sa o nízke finančné čiastky pri zaokrúhľovaní rozpočtu. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-21 
MZ schvaľuje realizáciu rozpočtového opatrenia primátorom mesta do výšky 3 319,–€ (100 000,–
Sk) v jednotlivých prípadoch ak v priebehu roka 2009 vznikne potreba úhrady, ktorá nie je 
v rozpočte zabezpečená za podmienky, že nedôjde k prekročeniu limitu celkových výdajov ani 
k pohybu výdajov v položkách 610 a 620 schválených v rozpočte na rok 2009. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň 0 Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko 0 
Jozef Komara 0 Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Diskusia 
Ing.  Lisoň MZ uložilo predsedom komisií vypracovať štatúty komisií a rokovacie 

poriadky. Tento návrh vzišiel z finančnej komisie, ktorá doporučuje opraviť 
uznesenie. Navrhuje zrušiť vypracovanie štatútu, ktoré je zahrnuté 
v štatúte mesta. 

Faltin Komisia OVP už vypracovala štatút, jedno schválime a potom to rušíme. 
Vypracovali sme to a je to zbytočné. Nie je potrebné sa niekedy ponáhľať 
ale porozmýšľať. 

 
Uznesenie č.: MZ-2-9-E-3 
MZ ruší povinnosť vypracovať štatúty komisií, uloženú predsedom komisií MZ v uznesení č. MZ-
11-8-C-4. 
Zodpovedný: Predsedovia komisií MZ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin 0 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň 0 Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 7 
 Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2008 
Diskusia 
JUDr.  Boronová Predniesla správu o kontrolnej činnosti za rok 2008. Správa tvorí prílohu 

zápisnice. 
Ing. Lisoň Aký je stanovený pokladničný limit? 
Ing. Čarná 100 000,–Sk. 
Ing. Lisoň Nie je to veľa? 
Ing. Čarná Jedná sa o vyplácanie osobitného príjemcu. 
Ing. Lisoň Aký omyl nastal pri vyradení majetku? 
JUDr. Boronová Vysvetlila situáciu. 
Ing. Lisoň Požiadal o vysvetlenie vyradeného majetku stolárstva. 
JUDr. Boronová Vysvetlila situáciu. 
MVDr. Kapusta Doplnil vysvetlenie. 
Ing. Lisoň Je nevyhnutné to vysporiadať v uzávierke roku 2008. 
Ing. Čarná Uzávierka je už urobená. 
Ing. Lisoň Ako je to možné, že k tomu došlo.  Ku vám sa nedostanú súpisy majetku? 

Zase niekto niekde urobil chybu. Nerobí sa inventúra majetku poriadne.  
JUDr. Boronová Vysvetlila situáciu.  
Ing. Lisoň Čo je to za číslo 700 tis. Sk? Rozdiel nie je 700 tis. Sk ale 14 tis. Sk. Aj 

keď to je len 14 tis. Sk nemalo by to byť. 
Z kontroly vyberania príspevkov vznikli opatrenia? Hovoríte, že niektoré 
veci boli odstránené a niektoré nie.  

JUDr. Boronová Mimo rozpätia bola ZŠ Školská 3. 
Ing. Jurečko Keď došlo ku sklzu za to nemôžu riaditelia škôl. VZN malo byť prijaté 

k 1.9. Uviedol príklad. Má riaditeľ právo porušovať vyšší právny predpis 
ak nebolo prijaté VZN mesta? 

Hanigovský Nie. 
Ing. Jurečko Ak nebolo splnené minimálne dané finančné pásmo máme zdôvodniť 

prečo bol porušený zákon. Ja som ho neporušil.  Ministerstvo školstva 
určilo presné rozpätie výšky stravovania. VZN bolo prijaté v novembri. My 
sme nemenili výšku príspevku. 
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Ing. Lisoň Dostali sme sa do rozporu s VZN, bolo neskoro prijaté.  
JUDr. Boronová Upozorňovala som Dr. Seredaya, že VZN je potrebné vypracovať. 
Ing. Lisoň Zmluva s Unistavom – bolo potrebné zabezpečiť pozemok na stavbu? 
JUDr. Boronová Nebolo to uvedené. Neboli rozpočtované náklady na to, aby zhotoviteľ 

zabezpečil stavenisko. V zmluve to nebolo. 
Ing. Lisoň Za užívanie verejného priestranstva je potrebné vyrúbiť daň v súlade 

s platným VZN. Čoho sa to týka? 
JUDr. Boronová Vysvetlila situáciu. 
Vojtaš Vysvetlil čo hovorí zákon. 
Ing. Lisoň Existuje aj kontrolná činnosť. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-A-4 
MZ prerokovalo správu hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2008 a berie  na vedomie 
predloženú správu. 
Zodpovedný:  Termín: 26.02.2009 
 
Diskusia 
MVDr.  Kapusta Tieto opatrenia sú dané dnes, preštudujeme si to a dôjde k náprave. 
 
Bod č.: 8 
 Rôzne 
Diskusia 
Mgr.  Bača Pán Bobek odstúpil od zmluvy na kúpu domu. Je potrebné zrušiť 

uznesenie a osloviť druhého záujemcu. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-E-4 
MZ ruší uznesenie č.MZ-8-8-B-15 (odkúpenie domu pre Ing. Matúša Bobeka bytom Trnava, 
Juraja Slotu 37). 
Zodpovedný: Prednosta MsÚ Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
MVDr. Kapusta Oslovili sme p. Lesička, je ochotný kúpiť tento dom za sumu akú ponúkol 

s podmienkou , aby v dome neboli žiadni nájomníci. 
Mgr. Kicková Ak boli podmienky pre p.  Bobeka budú platiť aj pre p. Lesička? 
MVDr. Bača Nie. 
Ing. Tirpák V zmluve s p. Bobekom neboli sankcie? 
JUDr. Boronová Boli. 
Mgr.art. Siváň Môžeme tento dom ponúknuť ďalej na predaj. 
MVDr.Kapusta Rok tento dom stojí, spadla časť strechy, spadne ďalšia. Môžeme tento 

dom odpredať a zbavíme sa zodpovednosti. 
JUDr. Boronová Všetky odpredaje musia ísť cez verejné súťaže. 
MVDr. Kapusta NKÚ pýta znalecké posudky. My máme všetko čo potrebuje NKÚ ku 

kontrole. Tohto odpredaja by som sa nebál. P. Lesičko nechce na LV 
žiadnu ťarchu. 

Ing. Lisoň V zmluve sa zaviaže, že do nejakej doby opraví ten dom? 
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MVDr. Kapusta Už sme sa veľakrát bavili o tomto dome. Chceme aby bol opravený alebo 
nie? 

Mgr. Kicková P. Bobek kvôli tejto zmluve odstúpil a zmluva bude pre p. Lesička iná? 
MVDr. Kapusta Pán Bobek 8 mesiacov nereagoval až dnes na našu výzvu na podpísanie 

zmluvy. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-22 
MZ schvaľuje odpredaj pozemku a domu na Štefánikovej ul. č. 3, súpisné číslo 457, parcela č. C-
KN 368 o výmere 1 035m2 pre Ing. Slavka Lesička bytom Poprad, Partizánska 711/19 za cenu 
6 971,–€ (210 000,–Sk). 
Zodpovedný: Primátor Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie   
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský - Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko - 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Mgr. Bača Vysvetlil odpredaj pozemku pre Balucha. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-23 
MZ schvaľuje odpredaj pozemku na Sídlisku hrad, parcela č. C-KN 101/9 zastavané plochy 
o výmere 31 m2 a parcela č. C-KN 101/10 zastavané plochy o výmere 18m2 podľa GP č. 
12/2009 zo dňa 19.2.2009 za sumu 6,63 € (200,–Sk) za 1m2 pre p. Františka Balucha bytom 
Spišské Podhradie, Palešovo námestie 44. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
MVDr.  Kapusta Je potrebné ošetriť nájomné zmluvy na rok 2009 
Hanigovský Na finančnej komisii bol návrh zvýšiť nájomné zmluvy o 5%. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-24 
MZ schvaľuje v roku 2009 5%-tné navýšenie nájomných zmlúv oproti roku 2008. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Diskusia 
Mgr.  Bača Dnešným dňom končí svoju prácu hlavná kontrolórka po 6-tich rokoch. 

Dávam návrh na schválenie odmeny. 
Hanigovský Navrhujem z dvoch tohoročných mesiacov – 30%-tnú odmenu. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-25 
MZ schvaľuje v súlade s § 18 c odsek 5 zákona o obecnom zriadení odmenu hlavnej kontrolórke 
vo výške  30% z mesačného platu za mesiac január a február 2009. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Faltin Komisia ochrany verejného poriadku navrhuje, aby MP spadala naspäť 

pod primátora mesta. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-9-B-26 
MZ schvaľuje zmenu okruhu úkonov a činností  zástupcu primátora. Okruh úkonov a činností sa 
kráti o riadenie mestskej polície. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 26.02.2009 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
Mgr.art. Siváň Navrhujem osadiť zrkadlo z výjazdu zo Spišskej Kapitule na hlavnú cestu. 
Mgr. Bača Pani Boronová oficiálne sa vám všetci chceme poďakovať za vašu  

odvedenú prácu pre mesto Spišské Podhradie. 
JUDr. Boronová Ďakujem všetkým za spoluprácu. 
 
V Spišskom Podhradí dňa 26.2.2009 
 

Zapisovateľ  Prednosta MsÚ 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
 
 
 
 

 Primátor mesta  
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